

# Stepping Stones Office

## 铺路石办公室



**Address:** 12F, Asionics Technology Centre, Bldg.6, Lane 1279, Zhong Shan Road West

**地址:** 中山西路 1279 弄 6 号国峰科技大厦 12 楼



### **Directions (from Hongqiao Road Metro Station, Line 3/4/10):**

**Duration:** 10min

**Distance:** 740m

- 1) At Hongqiao Road Metro Station take Exit 2 from Line 3/4 or Exit 6 from Line 10.
- 2) Walk southwards towards the main intersection of Kaixuan Road and Hongqiao Road.
- 3) Cross Hongqiao road to get to the south side of the road.
- 4) Turn right on Hongqiao road and walk around 120m.
- 5) Turn left onto Lane 996, off Hongqiao road. The lane is marked by a small security guard stand and gate at the entrance to the road. If you pass a Family Mart convenience store (on your left) you have gone too far.
- 6) Walk along Lane 996 and pass the Esprit office (on your right) until arriving at a fork in the lane.
- 7) Veer left at the fork and walk through a car park for about 40m, passing two office buildings.
- 8) When you reach the beige office building turn right down a small alley between this office building and the previous one.
- 9) Turn left at the end of that alley and you will be next to a black gate that marks the entrance to the Asionics Technology Centre Building, No. 6.
- 10) Stepping Stones is located on the 12<sup>th</sup> floor.

### **路线（从虹桥路地铁站，3/4/10线）:**

**可步行到达：10分钟**

**距离：740米**

- 1) 从虹桥路地铁站（3/4号线的2号口，或10号线的6号口）出发
- 2) 向南走抵达凯旋路虹桥路交叉口。
- 3) 穿过虹桥路，抵达虹桥路马路南侧。
- 4) 右转，沿虹桥路走约120米。
- 5) 左转进入虹桥路996弄。弄堂入口处有保安厅和路障。如果您经过了全家便利店（左手边），说明您走过头了，请往回走。
- 6) 沿996弄直走，直到经过Esprit的办公楼后（右手边），您将遇到一个分岔口。
- 7) 沿岔路左侧行走约40米，经过一个停车场和两幢办公楼。
- 8) 您将看到一栋米黄色的大厦，右转，进入米黄色大厦和办公楼之间的小巷。
- 9) 在小巷尽头左转，国峰科技大厦的入口在黑色铁门那里。
- 10) 我们的办公楼在大厦的12层。